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Protokół posiedzenia nr 47/2021 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

w dniu 29 czerwca  2021r. od godz. 15.15 do 18:30 

Skład komisji - 9 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista obecności 

stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecni: Jan Mickiewicz, Helena Szymkiewicz. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Natalia Marcinkiewicz  

• Wydział Zarządzania Majatkiem, Architektury I Urbanistyki – Natalia Zajk  

• Wydział Zarządzania Majatkiem, Architektury I Urbanistyki – Katarzyna Iwaniura  

• Pracownik MOPS – Małgorzata Wojtkowska  

 

Ad. pkt 1.  

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM 

Wioletta Czech, która powitała zebranych i stwierdził prawomocność obrad.  

Jednocześnie poinformowała, że z uwagi na fakt, że komisje odbywają wspólne posiedzenie, wskazano 

na Przewodniczącego obrad dzisiejszego posiedzenia radną Wiolettę Czech, jednocześnie 

Przewodniczącą Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM. 

Ad. pkt 2. 

Następnie przewodnicząca obrad  przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad.   

3. Opiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

3.1. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej” – edycja 2021 realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu 

Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

3.2. przystąpienia Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Opieka Wytchnieniowa” 

– edycja 2021 realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób 

Niepełnosprawnych. 

3.3. przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego 

(HPV) na lata 2021-2022. 

3.4. wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) w postaci prawa 

własności nieruchomości do spółki pod nazwą Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa  

KZN-Północ spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olsztynie. 

3.5. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr LII/282/09 z dnia 29 września 2009 r.  

w sprawie zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie Gminy 
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Miejskiej Kętrzyn oraz trybu ich rozliczania i zasad kontroli prawidłowości wykorzystania 

dotacji. 

3.6. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/266/2021 z dnia 29 kwietnia 

2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego 

zasobu Gminy Miejskiej Kętrzyn. 

3.7. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/267/2021  z dnia 29 kwietnia 

2021 r. w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym 

Zasobem Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025”. 

3.8. zmiany uchwały Nr XXXIII/230/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 

2020 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn 

na lata 2021-2033. 

3.9. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2021.  

3.10. przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza jako kierownika 

Urzędu Miasta. 

4. Opiniowanie projektu oświadczenia w sprawie objęcia udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa 

Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie. 

5. Opinia w sprawie możliwości rozpatrzenia sprawy w trybie uproszczonym.  

6. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

7. Przyjęcie protokołu nr 45/21. 

8. Przyjęcie protokołu nr 46/21. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Do którego nie zgłoszono zmian i który: 

Komisja Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych RM przyjęła 5 głosami „za”; 4 osoby nie brały 

udziału. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie - przyjęła 4 głosami „za”.  

Komisja Gospodarki Komunalnej  RM przyjęła 8 głosów „za” -  jednogłośnie. 

Ad. pkt.3 Opiniowanie projektów uchwał. 

3.1  

Pani Małgorzata Wojtkowska – omówiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Miejskiej 

Kętrzyn do realizacji Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2021 

realizowanego ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

Poinformowała, że program „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” – edycja 2021 został 

opracowany przez Ministerstwo Rodziny i Polityki Społecznej. Program kierowany jest do: dzieci do 16 

roku życia z orzeczeniem o niepełnosprawności łącznie ze wskazaniami: konieczności stałej lub 

długotrwałej opieki lub pomocy innej osoby w związku ze znacznie ograniczoną możliwością 

samodzielnej egzystencji oraz konieczności stałego współdziałania na co dzień opiekuna dziecka         

w procesie jego leczenia, rehabilitacji i edukacji; osób niepełnosprawnych posiadających orzeczenie       

o umiarkowanym lub znacznym stopniu niepełnosprawności albo orzeczeniem równoważnym, które 

wymagają usługi asystenta w wykonywaniu codziennych czynności oraz funkcjonowaniu w życiu 

społecznym. Jego celem jest wprowadzenie usługi asystenta jako formy ogólnodostępnego wsparcia 

dla ww. osób. Do zadań asystenta należeć będzie m.in. pomoc w wyjściu, powrocie do domu oraz      

w dojazdach np. na rehabilitację i zajęcia terapeutyczne lub do ośrodków kultury czy placówek 

oświatowych, pomoc w zakupach (z zastrzeżeniem aktywnego udziału uczestnika) i w załatwianiu 

spraw urzędowych. Program będzie realizowany ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia 

Osób Niepełnosprawnych.  

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,         

0 głosów „wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.2 Pani Małgorzata Wojtkowska – omówiła projekt uchwały w sprawie w sprawie przystąpienia 

Gminy Miejskiej Kętrzyn do realizacji Programu „Opieka Wytchnieniowa” – edycja 2021 realizowanego 

ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. Poinformowała, że 

Program „Opieka Wytchnieniowa” – edycja 2021 został opracowany przez Ministerstwo Rodziny          

i Polityki Społecznej. Program kierowany jest do członków rodzin lub opiekunów sprawujących 

bezpośrednią opiekę nad dziećmi z orzeczeniem o niepełnosprawności lub osobami posiadającymi 

orzeczenie o znacznym stopniu niepełnosprawności – które wymagają usługi opieki wytchnieniowej. 

Jego celem jest wsparcie członków rodzin lub opiekunów sprawujących bezpośrednią opiekę nad ww. 

osobami z niepełnosprawnością. Będzie on realizowany w formie świadczenia usługi opieki 

wytchnieniowej w ramach pobytu dziennego i pobytu całodobowego oraz w formie specjalistycznego 

poradnictwa (psychologa, terapeuty), a także poprzez zapewnienie wsparcia w zakresie 

pielęgnacji/rehabilitacji, czy dietetyki. Program będzie realizowany ze środków Solidarnościowego 

Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych. 

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,             

0 głosów „wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.3 Pracownik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Natalia Marcinkiewicz omówiła projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Zakażeń Wirusem Brodawczaka 

Ludzkiego (HPV) na lata 2021-2022. Poinformowała, że do zadań własnych gminy w zakresie 

zapewnienia równego dostępu do świadczeń opieki zdrowotnej należy w szczególności opracowanie       

i realizacja oraz ocena efektów programów polityki zdrowotnej, wynikających z rozpoznanych potrzeb 

zdrowotnych i stanu zdrowia mieszkańców gminy. Powyższe obowiązki wynikają zarówno z ustawy       

z dnia 27 sierpnia 2004 r. o świadczeniach opieki zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych,      

a także z ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, która stanowi, że zaspokajanie 

zbiorowych potrzeb wspólnoty w zakresie ochrony zdrowia należy do zadań własnych gminy. „Gminny 

program profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka ludzkiego (HPV) na lata 2021-2022" jest 

kontynuacją Programu realizowanego w poprzednim okresie, dla którego Prezes Agencji Oceny 

Technologii Medycznych i Taryfikacji wydał pozytywną opinię. Powyższy Program określa cele, 

adresatów, zadania oraz źródło finansowania. Głównym celem przyjmowanego programu jest 

zwiększenie świadomości zdrowotnej w zakresie możliwości zapobiegania i wczesnego wykrywania 

raka szyjki macicy, a także zmotywowanie społeczeństwa do wykonywania badań profilaktycznych.        

W ramach programu wykonane zostaną szczepienia przeciwko rakowi szyjki macicy oraz 

przeprowadzona zostanie edukacja zdrowotna. Do szczepień w latach 2021-2022 zakwalifikowane 

zostaną dziewczynki z rocznika 2006-2007 zamieszkałe na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn. Edukacja 

zdrowotna skierowana będzie natomiast do dziewcząt i chłopców z powyższych roczników 

zamieszkujących na terenie Miasta Kętrzyn oraz do ich rodziców/opiekunów prawnych. Realizacja 

niniejszego programu pozwoli na uzupełnienie świadczeń, finansowanych przez Narodowy Fundusz 

Zdrowia o działania z zakresu profilaktyki zdrowotnej, promocji zdrowia. 
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Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 7 głosów „za” – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 10 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 4 głosy „za” - pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

3.4 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 

niepieniężnego (aportu) w postaci prawa własności nieruchomości do spółki pod nazwą Społeczna 

Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Północ spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Olsztynie. 

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 7 głosów „za”  – pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 10 głosów „za” - pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 4 głosy „za”- pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 

3.5 Radni zapoznali się z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie  

Nr LII/282/09 z dnia 29 września 2009 r. w sprawie zasad przyznawania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 

usytuowanym na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn oraz trybu ich rozliczania i zasad kontroli 

prawidłowości wykorzystania dotacji. 

Radny Zbigniew Nowak – uważa, że nie powinnyśmy tej uchwały podejmować.. Burmistrz Miasta 

powinien wystąpić z inicjatywą nowej uchwały ponieważ rada nie posiada kompetencji do rozliczania 

zasad kontroli wykorzystywania datacji.  

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

4 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 1 głos „za”, 1 głosów „przeciw”, 8 głosów 

„wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 2 głos „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.6 Wydział Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Natalia Zajk omówiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/266/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej 

Kętrzyn. Poinformowała, że dniu 21.06.2021 r. do Urzędu Miasta w Kętrzynie wpłynęło pismo 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/266/2021 

z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Kętrzyn informujące o stwierdzeniu naruszeń prawa             

w przedmiotowej uchwale. Wobec powyższego niedokonanie odpowiedniej zmiany w przedmiotowej 

uchwale we własnym zakresie będzie skutkowało skierowaniem skargi do sądu administracyjnego,         

w związku z upłynięciem terminu do stwierdzenia nieważności uchwały przez Wojewodę Warmińsko- 

Mazurskiego. Zgodnie z §4 ust. 7 przedmiotowej uchwały prawo do udzielenia obniżki czynszu nie 

przysługuje wobec najemcy, któremu przyznano prawo dodatku mieszkaniowego, bądź posiadającemu 

zaległości z tytułu zajmowania lokalu. W § 4 ust. 8 ww. uchwały z chwilą wystąpienia zaległości        

w opłatach czynszowych, przekraczających dwa pełne okresy płatności, bądź przyznania prawa do 

dodatku mieszkaniowego, najemca traci prawo do obniżki czynszu, licząc od następnego miesiąca.        

W ocenie organu nadzorczego ww. zapisy są niezgodne z art. 7 ust. 2, ust. 7 ust. 9 i ust. 10 ustawy o 

ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego.                  
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W konsekwencji- ostateczna decyzja w sprawie przyznania lub odmowy przyznania obniżki czynszu, 

wedle przepisów ustawy leży po stronie organu wykonawczego, nie organu stanowiącego jednostki 

samorządu terytorialnego, gdyż to organ wykonawczy wykonuje prawa właścicielskie określone w art. 

7 ww. ustawy. 

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”, 1 osoba nie brała udziału - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,             

0 głosów „wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.7 Wydział Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki – Natalia Zajk omówiła projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr XXXVI/267/2021  z dnia 29 kwietnia 2021 r. 

w sprawie uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025”. Poinformowała, że w dniu 21.06.2021 r. do Urzędu Miasta w 

Kętrzynie wpłynęło pismo Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2025” 

informujące o stwierdzeniu naruszeń prawa w przedmiotowym programie. Wobec powyższego 

niedokonanie odpowiedniej zmiany w przedmiotowej uchwale we własnym zakresie będzie skutkowało 

skierowaniem skargi do sądu administracyjnego, w związku z upłynięciem terminu do stwierdzenia 

nieważności uchwały przez Wojewodę Warmińsko- Mazurskiego. Zgodnie z ust.18 rozdziału V pt. 

Zasady polityki czynszowej oraz warunki obniżania czynszu- uchwały Nr XXXVI/267/2021 w sprawie 

uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2021-2025”  prawo do udzielenia obniżki czynszu nie przysługuje wobec najemcy, 

któremu przyznano prawo dodatku mieszkaniowego, bądź posiadającemu zaległości z tytułu 

zajmowania lokalu. W ocenie organu nadzorczego ww. zapisy są niezgodne z art. 7 ust. 2, ust. 7 ust. 

9 i ust. 10 ustawy o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu 

cywilnego. W konsekwencji- ostateczna decyzja w sprawie przyznania lub odmowy przyznania obniżki 

czynszu, wedle przepisów ustawy leży po stronie organu wykonawczego, nie organu stanowiącego 

jednostki samorządu terytorialnego, gdyż to organ wykonawczy wykonuje prawa właścicielskie 

określone w art. 7 ww. ustawy. 

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

0 głosów „wstrzymujących się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się”, 1 osoba nie brała udziału - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,              

0 głosów „wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.8 Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXIII/230/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

 3 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 8 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”, 1 osoba nie brała udziału - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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 Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 

głosy „wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.9 Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

Kętrzyn na rok 2021.  

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

3 głosy „wstrzymujące się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 7 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 3 głosy 

„wstrzymujące się”, 1 osoba nie brała udziału - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 

głosy „wstrzymujące się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

3.10 Radni zapoznali się z uchwałą w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza jako kierownika Urzędu Miasta. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że z uwagi 

na konieczność przeprowadzenia postępowania wyjaśniającego i przygotowania stosownego projektu 

uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie, który będzie odpowiedzią na ww. skargę, a następnie skierowanie 

go pod obrady sesji oraz biorąc pod uwagę harmonogram pracy Rady Miejskiej w Kętrzynie na 2021r. 

nie ma możliwości rozpatrzenia skargi w terminie miesiąca od daty wpływu do Rady Miejskiej. Dlatego 

zasadne jest przesunięcie terminu przesunięcia skargi. 

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu uchwały nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:                                                                                                                            

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 2 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 5 

głosów „wstrzymujących się” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                                            

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 7 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy 

„wstrzymujące się”- pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.                                                  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów„ wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad. pkt 4. Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec omówiła projekt  oświadczenia w sprawie objęcia 

udziałów w spółce Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-Północ Sp. z o. o. z siedzibą w Olsztynie. 

Poinformowała, że w związku z podjętą w dniu 28 stycznia 2021 roku Uchwałą Rady Miejskiej              

w Kętrzynie Nr XXXIV/245/2021 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Spółki pod nazwą 

Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa „KZN-Północ” Sp. z o.o., zachodzi potrzeba wniesienia wkładu 

pieniężnego w kwocie 3.000.000,00 zł (trzy miliony złotych 00/100). 

Radni po przeanalizowaniu przedmiotowego projektu oświadczenia nie wnieśli uwag i przystąpili do jej 

opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,  

2 głosy „wstrzymujące się” 1 osoba nie brała udziału – pozytywnie zaopiniowała oświadczenie . 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 9 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymujących się” 1 osoba nie brała udziału - pozytywnie zaopiniowała oświadczenie. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 

głosów„ wstrzymujących się” - pozytywnie zaopiniowała oświadczenie. 

 

Ad. pkt 5. Radni zapoznali się z możliwością złożenia wniosku o rozpatrzenie sprawy w trybie 

uproszczonym nie wnieśli uwag i przystąpili do jej opiniowania:  

Komisja Edukacji, Kultury i Spraw Socjalnych RM w głosowaniu: 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”,  

2 głosy „wstrzymujące się”– pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

Komisji Gospodarki Komunalnej RM w Kętrzynie: 7 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos 

„wstrzymujący się” - pozytywnie zaopiniowała wniosek. 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM w Kętrzynie: 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos 

„ wstrzymujący się” - pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

 

Ad. pkt 6. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Przewodnicząca Komisji odczytała następujące  pisma, które wpłynęły do Rady: 

- Odpowiedź na zapytanie Radnego Daniela Sapińskiego zgłoszony na komisji w dniu 14 czerwca 2021 

roku. Poinformowała, że dnia 15.06.2021 r. Pan K.B. drogą mailową otrzymał odpowiedź na wniosek. 

Wnioskodawca został poinformowany, że dnia 14 czerwca 2021 roku Urząd Miasta skierował pismo do 

Komendy Powiatowej Policji w Kętrzynie o wzmożenie patroli policji w parku przy jeziorku miejskim, na 

pomoście oraz w parku przy ul. Diehla w związku z licznymi aktami wandalizmu. Na pomoście, 

całkowicie zniszczone urządzenia elektryczne zostały częściowo naprawione. Przewody oświetlenia 

połączono, wykonawca umowy na konserwację oświetlenia miejskiego zobowiązał się do założenia 

osłony na przewody. Poinformowano o naprawie lampy przy pomoście do 18 czerwca 2021 roku. 

Niesprawna kamera monitoringu, zlokalizowana w pobliżu ul. Szpitalnej, przy jeziorku zostanie 

uruchomiona po kompleksowej modernizacji monitoringu miejskiego. Całościowa naprawa pomostu 

będzie miała miejsce w raku 2022, po zabezpieczeniu środków finansowych w budżecie miasta na ten 

cel. W chwili obecnej pomost nie wymaga kompleksowej naprawy. Codziennie konstrukcja i teren 

wokół są sprzątane. Czyszczone są z odchodów ptasich nawierzchnie, poręcze, ławki, usuwane śmieci 

rozrzucone przez przebywające tam osoby. W chwili obecnej gmina nie planuje usunąć drzewa 

przewróconego do jeziorka. W dniu 28.06.2021 roku lampa oświetlenia parkowego została 

naprawiona, osłony na przewody oświetlenia pomostu zamontowane.  

- Pismo Rady Gminy Kętrzyn w sprawie stanowiska poparcia działań zmierzających do realizacji 

inwestycji polegających na przebudowie drogi wojewódzkiej Nr 592 na odcinku Kętrzyn – Giżycko.  

- Pismo Związku Harcerstwa Polskiego z prośbą o przesunięcie terminu opuszczenia budynków przy 

ulicy Przemysłowej 5 w Kętrzynie wykorzystywanych przez harcerzy jako magazyn sprzętu obozowego 

do dnia 31 lipca 2021. 

- Pismo Wojewody Warmińsko - Mazurskiego  w sprawie usunięcia naruszeń prawa, stwierdzonych          

w uchwale Rady Miejskiej Kętrzyn nr  XXXVI/267/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia „Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2021-2025” oraz w uchwale Nr XXXVI/266/2021 z dnia 29 kwietnia 2021 r. w sprawie 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Kętrzyn.  

 

Ad. pkt 7. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 45/21 nie zgłoszono  poprawek 

i przystąpiła do ich przyjęcia przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za – przyjęto protokół. 

Ad. pkt 8. Przewodnicząca Komisji poinformowała, że do protokołu nr 46/21 nie zgłoszono  poprawek 

i przystąpiła do ich przyjęcia przy udziale 7 członków, w głosowaniu 7 głosów „za – przyjęto protokół. 

Ad. pkt 9. Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Joanna Golińska  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Edukacji, Kultury, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

                                                                                 (-) Wioletta Czech 


